



Referat til komitemøde d. 3. marts 2016

Tids og sted: Kl. 18.00 – 21.30 i Smørum Hallen, Flodvej 62, 2765 Smørum
Tilstede: Britt, Thomas, Mette, Louise, Lydia
Delvist: Dorte
Afbud: Meike

- A. Valg af ordstyrer**
- B. Valg af referent**
- C. Godkendelse af referat fra komitémøde 14/1 2016**
- D. Orientering / siden sidst / opfølgning**
 - a. Formanden
 - i. DRsU generelt
 - ii. World Games 2017
 - iii. VM 2018
 - b. Dommer repræsentant
 - i. Status på Dommer II kompendium
 - c. Træner repræsentant
 - d. Øvrige medlemmer
 - e. Landstræner
- E. Økonomi og opfølgning**
 - a. Budget opfølgning 2016.
 - b. Ansøgning fra FRISK (se mail i dropbox)
- F. Arrangementer**
 - a. Årshjul2016-2017 (fast punkt)
 - i. Kommentar fra SRK (se dropbox)
 - b. Evaluering af Skating School test d. 17/1 2016.
 - c. Evaluering af Træningsseminar d. 30.-31. Januar 2016.
 - d. Status på tilmeldinger til Potsdam.
 - e. Næste arrangement DM Figur, Show og Formation.
 - i. Ansøgning om dispensation fra NIF.
 - f. Årsmøde den 12. marts 2016
- G. Hjemmesiden**
 - a. Referatet fra komitémødet sendes til DRsU
 - b. Noget nyt at opdatere?
 - i. Referater
 - c. Nyhedsbrev – næste deadline 20/3
- H. Punkter til næste møde den 28/4 2016.**



Referat til komitemøde d. 3. marts 2016

A. Valg af ordstyrer

Lydia

B. Valg af referent

Louise

C. Godkendelse af referat fra komitemøde 14/1 2016

Godkendt

D. Orientering / siden sidst / opfølgning

a. Formanden

i. DRsU generelt

Der er kommet 27 ansøgninger til stillingen som udviklingskonsulent, hvoraf 8 har været indkaldt til samtale, og der blev fundet 2 kandidater. Den ene af kandidaterne havde fået et andet job og den anden ville ikke have det alligevel – grunden kendes ikke.

Kate er sagt op, efter hun har forlænget hendes sygefravær. Der er modtaget en uopfordret ansøgning fra Camilla Lyngsø (tidligere træner i SKK) – ansat pr. 1.4.16 30 timer om ugen.

Vi har fået en erhvervspraktikant, som skal være på kontoret i 5 uger – (mulighed for forlængelse til 13 uger) – hun skal udarbejde strategi (krav for at få tilskud til udvekslingskonsulent). Herudover skal hun opfriske hjemmesiden.

ii. World Games 2017

Løbere kan blive udtaget efter deltagelse ved VM 2016.

iii. VM 2018

Det er nu muligt at byde ind på at afholde VM i 2018 - Vi har ikke ressourcer til at afholde dette.

b. Dommer repræsentant

I. Status på Dommer II kompendium – kan blive klar til efteråret. Lydia aftaler et møde med Tanja og Henriette vedr. planlægning af det videre forløb.

Alle dommere skal årligt til et opdaterings/ opfrisknings kursus, hvoraf video gennemgang skal være en del – dette skal lægges i årshjulet ved sæson start. Det skal drøftes, hvordan vi kan gøre show til en del af dommer 1 uddannelsen.

Skal vi have hjælp udefra til at højne niveauet af dommere? Ikke på nuværende tidspunkt.

Dommeruddannelse skal indeholde videogennemgang.

I dommer 1 uddannelsen skal indgå bedømmelse af skating school tests.



Referat til komitemøde d. 3. marts 2016

c. Trænerrepræsentant

Der er afholdt træner-dommermøde, hvor følgende emner blev vendt: Forældreregler, dommer opfølgingsmøde i forlængelse af hvert stævne, ny holdleder til landsholdet, opbygning af årshjul, figurtræning ved træningsweekender, skating school tests ligesom mail og tlf. listen for trænere og dommere blev opdateret.

Årshjulet skal rettes til så spirerstævnet i oktober i stedet bliver et stævne for alle nationale rækker.

Klubberne skal opfordres til at sende årshjulet videre rundt til deres trænere, når der kommer opdateringer ud, ligesom datoerne skal meldes ud til klubbens medlemmer.

d. Øvrige medlemmer

Jyderup :

Medlemmer status quo – ville gerne have afholdt DM i show og figur i 2017 (afventede svar på om hallen er ledig) – Kalundborg afholder dette stævne i 2017.

Kalundborg:

IAB

FRISK :

Der er kommet afgørelse i disciplinærudvalgssagen.

Mange nye medlemmer.

Frisk Cup forløb godt, mange positive tilbagemeldinger.

Positive tilbagemeldinger om forældreregler. Vi skal huske, at forældrereglerne skal ind i programmerne til de næste stævner.

Vi skal melde ud til klubberne, om det er åbne eller lukkede karakterer, der er i spirer og debutant rækkerne til stævnerne. Til spirestævner skal altid være lukkede karakterer.

e. Landstræner

Vi har haft træning med overnatning, hvilket gik godt. Om aftenen var løberne bl.a. selv med til at designe de nye landsholds indmarchdragter, hvilket var rigtig fint.

Afholder pt. løbersamtaler.

Svær beslutning om udtagelse af løbere i cadet rækken.

Louise overvejer at tage løbere med til stævnet i Sedmark weekenden efter DM og undersøger, om dette kan kombineres med træning med en italiensk træner.

E. Økonomi og opfølgning

a. Budget opfølgning 2016.

Regnskabet for 2015 er under revision.



Referat til komitemøde d. 3. marts 2016

b. Ansøgning fra FRISK (se mail i dropbox)

Laura og Cathrine vil gerne deltage til EM i show og formation for at få inspiration. Vi giver et tilskud på 2500 kr. til hver. Vi tilbyder Tanja, Emma eller Henriette, at en af dem også kan deltage. CD'en med alle shows og formationer skal købes.

F. Arrangementer

c. Årshjul 2016-2017 (fast punkt)

i. Kommentar fra SRK (se dropbox)

SRK føler sig uretfærdigt behandlet. Fremadrettet skal vi melde klare ud, hvordan booking af stævnerne foregår. Man kan byde ind på de stævner, der ligger i årshjulet – samtidig har man mulighed for at sende ønsker ind til afholdelse af øvrige stævner – herefter tager komiteen stilling til, om komiteen bakker op omkring stævnet eller ej (bl.a. i forhold til dommere). Britt tilføjer opfriskningskursus til dommere i september.

Lydia sender opdateret årshjul ud til klubberne.

d. Evaluering af Skating School test d. 17/1 2016.

Kun positive tilbagemeldinger fra dommerne.

Der er ønske om afholdelse af en ekstra skating school test mellem DM og sommerferien – Lydia spørger Smørum, om de har haltid d. 18. eller 19. Juni.

Det er ikke muligt, at tage den del af testen som er med skøjter, hvis man ikke har bestået delen uden skøjter. Består man ikke dele af testen, skal hele testen tages om igen.

Karakterskalaen udvides fra 1-3 til 1-5.

e. Evaluering af Træningsseminar d. 30.-31. Januar 2016.

Det gik rigtig godt. Fungerede godt med holdlederfunktionen.

God stemning til rulledisko – god forældre opbakning.

Trænerne skal kigge på holdinddelinger inden weekenden, så løberne ikke skal rykke hold undervejs, hvis de er indplaceret forkert.

f. Status på tilmeldinger til Potsdam.

Der er 87 tilmeldinger. Vi skal have to busser. Frisk og SRK deltager.

Smørum har udvist mistilid omkring priser. SRK mener, de har undersøgt priser i god tro – dette er ikke ok. Det er komiteen og ikke Britt, som står på mål for turen.

SRK kunne have meldt ud, da invitationen kom ud, at det er dyrt, i stedet for at undersøge priser "bag om ryggen".

Vi rejser som en fælles tur – med en samlet pakke. Dette skal meldes tydeligere ud næste gang.

Der var samme problemstilling omkring Interland Cup.

På selve turen skal være en ansvarlig fra begge klubber, som deltager i et forberedende møde inden afgang, hvor retningslinjer klarlægges.

Skal der holdes formandsmøde oftere?



Referat til komitemøde d. 3. marts 2016

Opfordring til at alle klubber har en repræsentant i komiteen.

Lydia forsøger at give en forståelse for, hvordan økonomien hænger sammen på årsmødet.

Det skal meldes ud til Smørum, at Britt ikke er ansvarlig for turen.

g. Næste arrangement DM Figur, Show og Formation.

Lydia har lavet tidsplan.

Der skal evt. laves et ændringsforslag til SSR til længden af træning af show og formation.

For at få dommerplanen til at gå op byttes rundt op rækkefølgen, så der først løbes show og så figur. Henriette kan dømme nogle af de figurrækker, hvor hun ikke selv har løbere. Vi er afhængige af, at Maja kan dømme de rækker, som Henriette har løbere i. Lydia spørger Maja.

Vi mangler en beregner til spiredebutant stævnet. Lydia spørger Heidi, om hun har lyst til at beregne.

Lydia spørger for diplomer, medaljer og pokaler.

Lydia afleverer diplomer til DM til Dorte lørdag, så hun kan udfylde dem.

Der er blevet oprettet en facebook gruppe for speakere, så klubberne kan hjælpe hinanden.

Dorte og Lydia aftaler, hvem der til DM byder velkommen og siger farvel på komiteens vegne.

Ved udsendelse af tidsplanen skal skrives, at man skal være stille, hvis man opholder sig i hallen under figurkonkurrencerne, ligesom det skal oplyses, at der er ny indgang.

Komiteen dækker udgifter til mad til dommere og beregnere inkl. aspiranter.

Klapvifter – der var ringe opbakning fra tilskuere til Frisk Cup – hvem skal sælge klapvifterne? Skal de første udleveres gratis? Dorte bestiller vifterne, så vi har dem til DM i solo i juni. Forældrereglerne er trykt på vifterne.

i. Ansøgning om dispensation fra NIF.

Afslås af principielle årsager.

h. Årsmøde den 12. marts 2016

Afholdes på Balsen i Smørum i forbindelse med spire og debutant stævnet. Lydia dobbelt tjekker, om vi kan sidde i aulaen.

Vi har modtaget ændringer til forslag til SSR fra trænere og dommere.

Lydias forslag til ændring af licens sendes ud som forslag med Britts præciseringer. Britt sender rettelser til Lydia.

Lydias forslag til rettelser vedr. disciplinærudvalg sendes ud som forslag. Lydia tjekker op på, om pkt. 7.1.2 kan slettes.

Lydia samler alle forslag og sender rundt til klubberne.

Valg:



Referat til komitemøde d. 3. marts 2016

Lydia ønsker genvalg til DRsU

Suppleant posten til DRsU er åben

Dorte, Britt, Mette og Maike er ikke på valg

Thomas er som suppleant på valg – Ønsker bestyrelsesplads.

Lydia er på valg – modtager genvalg – ønsker en anden tager formandsposten eller økonomien.

Komiteen har min 5 og max 9 medlemmer.

Birger forventes at trække sig fra disciplinær udvalget. Dorte spørger. Der skal vælges en anden i stedet for Thomas.

Horsens opfordres til også få et medlem i komiteen, som kan være med via skype.

Pris for licens bibeholdes.

Formandens beretning skal indeholde holdning til bl.a. samarbejde.

Vi har ikke modtaget nogle indkomne forslag.

f. Hjemmesiden

a. Referatet fra komitémødet sendes til DRsU

b. Noget nyt at opdatere?

i. Referater

c. Nyhedsbrev – næste deadline 20/3

g. Punkter til næste møde den 28/4 2016.

Næste møde er d. 31.3.2016.

h. Evt.

Skal der laves en række til ældre spireløbere med mere fast program – nej.